
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Svensk förening för allmänmedicin  
den 23 – 24 februari 2023 på Svenska Läkaresällskapet 
 
Närvarande 

Magnus Isacson (MI), ordförande 

Annika Larsson (AL), vice ordförande 

Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekr 

Panteha Hatefi (PH), kassör  

Lisa Sallmén (LS), ledamot  

Andreas Thörneby (AT), ledamot 

Emil Péclard (EP), ledamot 

 

Adjungerad 

Heléne Swärd (HS), kansliet 

Anders Lundqvist (ALu), fortbildningsrådet, § 40 

Margareta Kristensson, § 38

 

§ 33 Mötet öppnades. 

 

§ 34 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 35 Föregående Att-göra-lista gicks igenom. 

 

§ 36 Ekonomi 
PH informerade om preliminärt bokslutsresultat för 2022. 

 

§ 37 Forskning  
AS informerade om forskningsrådets arbete med granskning av abstrakt till Svensk 

Allmänmedicinsk Kongress i Kalmar. 

 

Två ansökningar till nya forskningsresestipendiet har kommit. 
 

§ 38 Inbjuden gäst Margareta Kristensson, professor emerita och överläkare i socialmedicin 

Diskussion hälsosamtal. 

 

§ 39 ST-frågor 
Diskussion kring sidoutbildningar, listning på ST-läkare, kompetensförsörjning med mera. 

 

§ 40 Inbjuden gäst Anders Lundqvist via Zoom 
ALu redogjorde för SFAMs fortbildningsråds kommentarer kring Socialstyrelsens 

kompetensmål för fast läkare i primärvården. Kommentarerna kommer presenteras i 

dokument på sfam.se och vidarebefordras till Socialstyrelsen. 

 

§ 41 Sponsringspolicy  
Diskussion om sponsring av möten som arrangeras av SFAM inklusive råd och nätverk. 



§ 42 Studiebrev - behövs revidering eller nya? Förfrågan från Levnadsvanerådet 
Studiebrev som finns kvar ska innehålla aktuella rekommendationer och vara utan 

kunskapsstödsdelen i studiebrevet. 

 

§ 43 Kongressavgift 50-årsfirandegruppen 
En arbetsgrupp om fem personer är tillsatt för att uppmärksamma SFAMs 50-årsjubeilem 

vid Kongressen i Kalmar. De fem i arbetsgruppen får kongressavgiften betalad men bekostar 

resa och logi själva. 

 

§ 44 Podcasten AllmänMedicin 

Styrelsen beslutade ge Charlotta Busch uppdrag att skapa podcast till tidskriften 

AllmänMedicin. Utrustning bekostas av SFAM och e-postkonto podcast@sfam.se skapas.  

 

§ 45 Flerårigt kontrakt med Resia kongressbyrå (inkl NCGP?) 
Styrelsen gick igenom offert från Resia. Några frågor återstår innan flerårigt avtal kan 

tecknas. 

 

§ 46 Ersättning för uppdrag för tidskriften AllmänMedicin 
Ersättning till artikelförfattare kan ges inom ramen för tidskriften AllmänMedicins budget. 

 

§ 47 Remisser 
- Från delar till helhet – Tvångsvården som en del av en sammanhållen och 
personcentrerad vårdkedja (SOU 2023:5) Bordlades till nästa styrelsemöte den 13 mars. 

 

§ 49 Övriga frågor 

- Möte med SLS, kunskapsstyrning 

AS rapporterade. 

 

- Möte med (M) i Riksdagen 

AL rapporterade.  

 

- Acko Ankarberg på Ekerö vc 

MI rapporterade från politikerbesök på Ekerö vc. 

 

- Ledarskapsprogram + Förbättringsarbetesprogram ST 

MI rapporterade. 

 

- Mail från Göran Pettersson om SIS, hälsoinformatik 

AS rapporterade. 

 

- Huvudfrågor att driva vid politikersamtal 

Styrelsen diskuterade och sammanfattar de fyra viktigaste frågorna till nästa 

styrelsemöte. 

 

§ 50 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte: via Zoom 13 mars kl 20. 

 

§ 51 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Heléne Swärd, SFAMs kansli  Magnus Isacson, ordförande 

mailto:podcast@sfam.se
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